
拉力测试-第三方实验室

产品名称 拉力测试-第三方实验室

公司名称 昆山精纳检测技术有限公司

价格 100.00/件

规格参数 第三方实验室:材料测试
材料测试:材料测试
检测报告:力学测试

公司地址 昆山市玉山镇宝益路89号5号房（注册地址）

联系电话 0512-86166826 18936111770

产品详情

精纳检测是独立第三方实验室 。公司成立于2011年7月，是中国合格评定国家认可委员会（CNAS）认可
的独立机构。致力于全尺寸检测、检具检测调试、3D扫描、齿轮参数及等级检测, 正逆向工程、理化、
可靠性、力学、材料、金相无损检测等服务。标准的实验室环境，专业的工作态度，一流的工程师队伍
。为产品研发，质量管控，科学教研，第三方验证，数据分析等提供一站式检测服务。Jingna Test is an
independent third-party laboratory.    The company was established in July 2011.    It is an independent
organization accredited by the China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS).   
The company is committed to full-size sample Test, inspection and debugging of gages, 3D scan, Gear parameters and
precision grade detection ,and reverse engineering, physical and chemical, reliability, mechanics, materials,
metallographic non-destructive testing and other services.    The company has a standard laboratory
environment, professional working attitude, and first-class team of engineers.    It can provide one-stop testing
services for product development, quality control, scientific teaching and research, third-party verification, data
analysis, etc.
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